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Kallade, x=närvarande 

 

X Mathias Jönsson  Teresia Karlsson X Göran Steen, lerduvor 

X Roger Johansson  Niklas Moberg, gevär X Pontus Thuresson, viltmål 

X Bo Ohlsson X Torbjörn Andersson, kpist X Gustaf Dohlmar, ungdom 

X Roland Berg X Björn Almgren, pistol   

 

§ 1) Mötets öppnande 

Mathias hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat 

§ 2) Val av sekreterare och justeringsman 

Till sekreterare valdes Bo Ohlsson och till justeringsman Pontus Thuresson 

§ 3) Fastställande av dagordning 

§ 4) Föregående protokoll 

Lades med godkännande till handlingarna 

§ 5) Beslutades att Roger Johansson tar fram en process för beställning av medaljer som i 

fortsättningen varje sektion skall beställa. 

§ 6) Rapporter 

Pistol, Kpist, Gevär och ekonomi har skickat in rapporter, lerduvor och viltmål har 

precis börjar med säsongens verksamhet 

a) Ungdomsledarutbildning Plattformen. Gustaf rapporterade från kursen. 

§ 7) ÖIF’s årsmöte 

Roger rapporterade från Östergötlands Idrottsförbunds årsmöte 

§ 8) Verksamhetsplan 

a) Läger. Utsågs Göran och Gustaf samt övriga intresserade i ungdomssektionen att 

ingå i en grupp att ta fram förslag på läger. Genomförandet i augusti. Utsågs Roger, 

Niklas och Pontus att jobba med planer för ett lufttläger i Trädgårdstorp i Linköping 

eller i Finspång. Planerna klara under maj. 

b) Klubbtränarutbildning. Utsågs Mathias att driva planerna att genomföra en 

utbildning i samband med luftlägret. Planen klar i maj. 

c) SDF utveckling drar Mathias 

§ 9) Hemsidan 

Bosse gör en ny banner med underlag från Göran och Pontus. 

§ 10) Nyhetsbrev. Beslutades att Bosse skickar ut ett brev (epost) varje månad. 

§ 11) Profilkläder. Gustaf tittar på förslag. 

§ 12) Ny förening. Östgöta jaktskytteklubb / Sportskyttarna Kvarn har kommit in med en 

ansökan. Mathias kontaktar dem och diskuterar om kraven. Beslutades tillstyrka 

ansökan om inget annat tillkommer vid Mathias diskussion. 

§ 13) Diskuterades ekonomin. På sikt bör alla sektioner gå runt genom att ta ut en avgift 

för DM. Bosse tar fram underlag för medaljkostnad. Bosse skickar påminnelse till de 

föreningar som inte betalt medlemsavgift för 2010. 

§ 14) Nästa styrelsemöte 

Torsdagen den 26 maj kl 18:00 i Trädgårdstorp, Roger bokar lokal. 
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§ 15) Mötets avslutande 

Roger förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet:  Justeras 

 

 

Bo Ohlsson  Pontus Thuresson 

 


